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Abstract (en)
[origin: WO9010399A1] A hairdressing device is described with a hand device (1) having a cylindrical hair roller (21) rotated by a motor (16) and
a hot-air nozzle (26) blowing perpendicularly to its axis of rotation (A). At the extractor apertures (22) of the cylindrical hair roller (21) there is an
underpressure generated by a blower (35) arranged in a blower casing (2) and connected via a hose (30) to the hand device (1) and its motor (16) is
cooled by a draught (40) entering and leaving the blower casing (2). The draught (40) used to cool the blower motor (50) in the blower casing (2) is
taken to the hot-air nozzle (26) in the hand device (1) via a warm-air conduit (54, 31, 28).

Abstract (fr)
Appareil de soins capillaires comportant un appareil à main (1) équipé d'un rouleau à cheveux (21) entraîné dans un mouvement tournant par un
moteur (16) et d'une buse d'air chaud (26) dirigée sur ce rouleau perpendiculairement à son axe de rotation (A). Les orifices d'aspiration (22) du
rouleau (21) sont placés sous une basse pression qui est produite par une soufflerie (35) disposée dans un boîtier (2), reliée à l'appareil à main (1)
par un tuyau souple (30) et dont le moteur (16) est refroidi par un courant d'air (40) entrant dans le boîtier (2) et en sortant. Ce courant d'air (40)
servant au refroidissement du moteur (50) de la soufflerie dans le boîtier (2) est amené par une conduite d'air chaud (54, 31, 28) jusqu'à la buse
d'air chaud (26) disposée dans l'appareil à main (1).
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